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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 31.01.2024 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 2 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 17.10 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných poslancov 

je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Ing. Marcelu Síčovú, overovatelia zápisnice: PhDr. Zdenka Klincová, 

Ing. Marek Vríčan. 

 

Starosta obce predniesol program rokovania. 

Program: 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 
4. Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2024. 

5. Metodický pokyn k sadzbe poplatku za rozvoj. 

6. Zberný dvor - parcely KNC č. 195/3, KNC č.194/4, KNC č. 194/5, KNE č. 4901/2 

       k.ú. Fačkov. 

7. Organizácia kultúrnej akcie Fašiangy vo Fačkove. 

8. Digitalizácia kroniky. 

9. Schvaľovanie príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole. 

10. Rozpočtové opatrenia. 

11. Rôzne.  

12. Diskusia. 

13. Záver.  

 

 

K programu nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola uznesení.  

 

 

O plnení predchádzajúcich uznesení informovala hlavná kontrolórka obce. Skonštatovala, že 

uznesenia č. 83/2023 a 93/2023 z predchádzajúcich zasadaní sú v plnení, ostatné sú splnené. 

K uzneseniu č. 83/2023 starosta informoval, že bude vypracovaná jednoduchá PD - štúdia 

k územnému konaniu. K uzneseniu 93/2023 – je to samostatný bod rokovania. 

                   

Návrh uznesenia OZ: 
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OZ berie na vedomie kontrolu uznesení.  

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

4. Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2024. 

 

Starosta navrhol poslancom harmonogram zasadnutí na rok 2024 – 5 riadnych zasadnutí, a to 

v termínoch: 31.01.2024, 13.03.2024, 26.06.2024, 18.09.2024, 11.12.2024. 

Poslanci s termínmi súhlasili, čas rokovania posunuli na 18:15 hod. Následne dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024 – dátumy 

riadnych zasadnutí 31.01.2024, 13.03.2024, 26.06.2024, 18.09.2024, 11.12.2024. 

 

   Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

5.  Metodický pokyn k sadzbe poplatku za rozvoj. 

 

K tomuto bodu bližšie priblížil znenie metodického pokynu starosta. Vysvetlil výhody aj nevýhody 

poplatku či už pre obec alebo stavebníkov. Poslanci o možnosti vypracovania VZN o poplatku za 

rozvoj diskutovali. K rokovaniu o tomto bode sa v priebehu roka 2024 vrátia. 

 

Návrh uznesenia OZ: berie na vedomie informáciu k Metodickému pokynu 8/MD/2019/MP 

k sadzbe poplatku za rozvoj. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

 

 

 

6.  Zberný dvor - parcely KNC č. 195/3, KNC č.194/4, KNC č. 194/5, KNE č. 4901/2 k.ú. 

Fačkov. 
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Starosta oboznámil poslancov, že uvedené parcely sa týkajú lokality pri súpisnom čísle č. 21. V tejto 

lokalite navrhol umiestniť VOK – premiestniť ho od hasičskej zbrojnice, pozemok vo vlastníctve 

obce oplotiť, zabezpečiť kamerovým systémom.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje zriadenie zberného dvora na parcelách KNC č. 195/3, KNC č.194/4, KNC č. 

194/5, KNE č. 4901/2 k.ú. Fačkov. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

7. Organizácia kultúrnej akcie Fašiangy vo Fačkove. 

 
Starosta požiadal poslancov, aby pomohli pri organizovaní zabíjačky a Fašiangov 10. a 13.02.2024. Poslanci 

o akcii dlho diskutovali a dohodli sa na podrobnostiach.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ berie na vedomie zorganizovanie kultúrnej akcie Fašiangy vo Fačkove. 

  

   Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

8. Digitalizácia kroniky. 

 

V uznesení č. 93/2023 bol starosta poverený zistením možnosti digitalizácie obecnej kroniky. 

Starosta informoval, že takúto možnosť našiel, cena za spracovanie kroniky do digitálnej kroniky je 

1,20 € za jednu stranu skenu. Naše kroniky majú spolu cca 415 strán.  

Ďalšia možnosť je e-kronika premium, ročný poplatok je 90 €, ale sken za stranu je 0,60 €, v tomto 

prípade by v priebehu 4 rokov bolo 90 € ročný poplatok, v cene by bola aktualizácia kroniky. 

Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie sa, či by s takouto formou digitalizácie súhlasili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje spracovanie kroník a pamätnej knihy obce Fačkov do elektronickej podoby. 

  

   Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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9. Schvaľovanie príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole. 

 

O tomto bode programu sa nerokovalo. 

 

10. Rozpočtové opatrenia. 

 

Pracovníčka obce, M. Síčová, informovala poslancov o rozpočtových opatreniach č. 18/2023 a č. 

1/2024. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie RO 18/2023 a 1/2024. 

 

   Hlasovanie: 

ZA: 3 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

11. Rôzne. 

 

– pozemky v lokalite oproti kostolu – starosta informoval poslancov o miere vlastníctva obce na 

parcelách oproti kostolu a navrhol poslancom, že by bolo vhodné prizvať na rokovanie všetkých 

vlastníkov pozemkov a  rozparcelovať pozemky podľa toho, ako sú zapísané na katastri. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ poveruje starostu zabezpečením geodeta na rozmeranie pozemkov oproti kostolu. 

 

    Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 

 

- pozemky v lokalite Pod Vŕškami – starosta informoval poslancov o parcelách v tejto lokalite 

a možnosťou vybudovania miestnej komunikácie spájajúcej ulice Suché a ulice Pod Vŕškami.  
 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ poveruje starostu oslovením vlastníkov parciel KNC č. 22, KNC č. 26/1, KNC č. 26/2 k.ú. 

Fačkov v tejto lokalite s možnosťou odkúpenia alebo výmeny časti pozemkov pod miestnu 

komunikáciu. 

 

   Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 
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- starosta informoval poslancov o vyúčtovaní energií v bytových domoch za rok 2023. Informoval 

ich o dotáciách poskytnutých Ministerstvom hospodárstva SR na kompenzáciu energií. V cenách za 

el. energiu v bytových domoch bola zohľadnená výška dotácie za január až december 2023. Dotácia 

za mesiace október až december bude pripísaná na účet obce v roku 2024. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ berie na vedomie informáciu a vyúčtovaní energií v bytových domoch za rok 2023. 

 

   Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

    Ing.Marek Vríčan 

    Ing. Pavol Záň   

      

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 

 

- starosta informoval poslancov o stave budovania novej skládky odpadov v Šuji. 

 
12. Diskusia. 

 

- PhDr. Klincová - sa zaujímala o stav pozemkov – starosta vysvetlil, že už by sa mali zapisovať na 

kataster. 

                            - potrebné zahrnúť do rozpočtu výdavky na bielenie kuchyne v školskej jedálni. 

Starosta odpovedal, že uvidíme, ako dopadne výzva na rekonštrukciu školskej jedálne, ak by sa to 

realizovalo, práce sa budú robiť aj v kuchyni. Ak by sa rekonštrukcia nerealizovala, tak by sa 

kuchyňa aspoň vybielila možno cez letné prázdniny. 

- L. Hollý – na jednom stĺpe v ulici suché by bolo vhodné pridať svetlo na verejnom osvetlení. 

                        

 

13. Záver. 

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19:50 hod.  

 

Overovatelia zápisnice:   

 

PhDr. Zdenka Klincová 

Ing. Marek Vríčan 

                                                                               

 

Miroslav Čerňanec 

                                                                                                            starosta obce, v.r. 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Síčová   


